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Protokół Nr 30 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 

w dniu 9 listopada  2012 roku 

 

Obrady Komisji prowadziła Z-ca Przewodniczącego komisji radna Anna Ślęzak. 

Członkowie Komisji oraz osoby obecne na posiedzeniu Komisji uczcili minutą ciszy pamięć 

zmarłego Pana Józefa Migdałka Przewodniczącego tej Komisji. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Wydanie  opinii do projektu uchwały dot. indywidualizacji procesu 

nauczania i wychowania uczniów klas I-III szkół podstawowych w Gminie 

Stryków. 

2. Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków Komisji. 

 

 Ad. 1  Wydanie  opinii do projektu uchwały dot. indywidualizacji procesu 

nauczania i wychowania uczniów klas I-III szkół podstawowych w Gminie Stryków. 

 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia projektu "Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania uczniów 

klas I-III szkół podstawowych w Gminie Stryków" współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego. 

Jest to projekt pozwalający na uzyskanie dodatkowych funduszy na wyrównywanie szans 

edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji. 

Nasz złożony wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Jednym z dokumentów do realizacji 

wniosku jest podjęcie przez radę przedstawionego projektu uchwały. W ramach realizacji 

wniosku będą zakupione pomoce dydaktyczne dla poszczególnych szkół  zgodnie z 

przeprowadzoną diagnozą oraz sfinansowanie wynagrodzenia nauczycieli prowadzących 

zajęcia wyrównawcze. Projekt będzie realizowany w roku szkolnym 2012/2013. 

Koordynatorem projektu z ramienia Urzędu będzie Pani Trzepocka. Po przyjęciu w/w 

uchwały przez radę będzie ogłoszony przetarg na zakup pomocy dydaktycznych. Wartość 

projektu wynosi 177.486,30 zł  i w całości jest dotacją. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 4 głosy za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się . 

 

Ad. 2 Sprawy różne. 

 

Radny Andrzej Pożarlik pytał czy został już przygotowany nowy regulamin wynagradzania 

nauczycieli i czy jest zaopiniowany przez związki zawodowe? 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków odpowiedziała , że jest przygotowany projekt do 

uzgodnienia ze związkami zawodowymi. Różni się on od poprzedniego regulaminu m.in.  

tym , że będzie ustalona procentowa wysokość dodatków , a nie jak do tej pory kwotowa .Po 

zaopiniowaniu przez związki trafi do opiniowania na posiedzenie tej Komisji. 

Radny Andrzej Pożarlik prosił  aby podczas posiedzenia Komisji, na której będzie 

opiniowany regulamin wynagradzania nauczycieli byli obecni przedstawiciele  związków 

zawodowych .  

 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków w imieniu Burmistrza zwróciła się do 

komisji o wydanie opinii do  projektu  uchwały Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego na 
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rok 2013. Z pismem w sprawie zaopiniowania projektu uchwały wystąpił Zarząd Powiatu 

Zgierskiego. Sekretarz M-G Stryków poinformowała , że przygotowany harmonogram 

dyżurów aptek na terenie powiatu zgierskiego nie zawiera dyżurów nocnych  aptek 

zlokalizowanych w Strykowie. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił o tym, że dyżury nocne chociaż jednej apteki w Strykowie 

byłyby potrzebne. Dobrze byłoby aby w sobotę jedna z aptek pracowała dłużej chociażby do 

godz. 17.00. Przyczynę , że apteki w Strykowie nie mają dyżurów nocnych radny widzi w 

tym , że doraźna pomoc ambulatoryjna dla mieszkańców gminy Stryków zlokalizowana jest 

w Głownie .Każdy kto z niej korzysta ma w Głownie dostęp do apteki z dyżurem nocnym. 

Radny Bogdan Walczak pytał z czego wynika  ta propozycja powiatu? Zdaniem radnego 

jeżeli chcemy wnioskować o dyżury aptek na naszym terenie lub wydłużenie pracy w soboty 

to należy spotkać się z aptekarzami i rozmawiać z nimi w tej sprawie .Należy wysłuchać 

opinii i argumentów aptekarzy .Można coś w zamian proponować ze strony gminy: może 

obniżenie podatków lub zwolnienie z nich częściowo. Przecież naszą  gminę na to stać.  

Pani Anna Sasin mówiła o tym , że przed przygotowaniem projektu uchwały Starostwo 

wysyłało zapytania do aptek w tej sprawie i apteki nie zgodziły się na ustalenie dyżurów 

nocnych z przyczyn ekonomicznych leżących po stronie aptek. Pani Sekretarz odczytała 

oświadczenie właścicieli aptek, w którym nie wyrażają zgody na pełnienie dyżurów nocnych i 

świątecznych.  

Radny Bogdan Walczak wnioskował  aby zwołać posiedzenie Komisji z udziałem 

właścicieli aptek celem przeprowadzenia konsultacji w kwestii wydania opinii dot. 

wprowadzenia dyżurów nocnych w aptekach na terenie Strykowa. 

Głosowanie wniosku: 1 głos za , 2 głosy przeciwne, 1 głos wstrzymujący się . 

Wniosek radnego Walczaka nie uzyskał większości. 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków  zwróciła się do komisji z wnioskiem  o wydanie 

opinii do  projektu  uchwały Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2013. 

Głosowanie wniosku: 3 głosy za , bez głosów przeciwnych , 1 głos wstrzymujący się . 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony harmonogram dyżurów aptek na rok 2013. 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków przedstawiła na posiedzeniu Komisji Uchwałę 

Rady Miasta Zgierza  z dnia 30 października 2012 r. w sprawie przyjęcia stanowiska dot. 

zwiększenia kontraktów zawieranych przez NFZ z Wojewódzkim szpitalem Specjalistycznym 

w Zgierzu. 

Komisja poparła przedstawioną uchwałę RM Zgierza. 

Głosowanie wniosku: 3 głosy za , bez głosów przeciwnych , bez głosów wstrzymujących 

się . 

Podczas głosowania nieobecny radny Bogdan Walczak. 

 Podczas dyskusji w sprawach różnych  członkowie Komisji poruszyli następujące tematy: 

 sprawę świadczenia usług medycznych w przychodni w Strykowie przez NZOZ 

Remedium. Wcześniej spółka zapewniała , że nie będzie zmian na gorsze , dostęp do 

specjalistycznej opieki medycznej będzie na takim samym poziomie albo i większy a 

jest odwrotnie: nie ma specjalistów w przychodni w Strykowie , nie wiadomo czy 

będą takie usługi specjalistyczne świadczone w roku przyszłym. Członkowie Komisji 

wyrazili zaniepokojenie takim stanem  świadczenia usług medycznych przez NZOZ 

Remedium dla mieszkańców gminy Stryków, 

 w przypadku urlopu czy zwolnienia chorobowego Naczelnika Wydziału Starostwa 

Powiatowego w Zgierzu  zajmującego się wydawaniem decyzji na użytkowanie 

budynków  nie ma zastępstwa. Zainteresowani obywatele nie mogą załatwić spraw 

związanych z odbiorami. O w/w sprawie mówił radny RM w Strykowie na skutek 
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interwencji u niego mieszkańca gm. Stryków. Według członków Komisji jest to 

niedopuszczalna sytuacja nie wyznaczenia zastępstwa. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak 

 

 

   Wiceprzewodnicząca  

Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  

Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej 

                   w Strykowie 

 

             Anna Ślęzak 

 

 
 


